
 

Extra Algemene ledenvergadering Tennis en Padelvereniging Ready 

Datum: donderdag 13 juli 2023 

Tijd: 20:00 uur 

 

1. Opening  

Vanessa opent de vergadering en heet iedereen welkom. Het bestuur doet een voorstel rondje.  

2. Halindeling 

Laatste vergadering was in maart 2023. Toen zijn we als vereniging niet uit de halindeling gekomen. 

Vandaar dat er nu een extra ALV is ingelast.  

Voor de vergadering is er naar alle leden een schema rond gemaild met daarin een overzicht van wat 

er op welke dag en tijd plaats vindt in de hal (lessen, competitie, vrije uren, vaste baan huur). Dit 

schema is van vorig jaar en geldt niet voor aankomend jaar.  

Het ledenaantal van de vereniging neemt behoorlijk toe en daar zijn we blij mee. Een neveneffect 

hiervan is echter dat we in de winter de twee banen in de hal met meer mensen moeten delen. 

Daarnaast heeft ook de tennisleraar behoefte aan uitbreiding van zijn lesuren (de avonduren van de 

vorige tennisleraar zijn namelijk vrijgevallen een paar jaar terug). Het bestuur wil de verdeling graag 

zo inregelen dat eenieder dezelfde kansen heeft op gewenste uren. Natuurlijk ook rekening houdend 

met de competitie en de lesuren van de tennisleraar. Daartoe zijn meerdere scenario’s voorgelegd op 

de vergadering.  

Stukje historie: 

Vroeger werd de baan niet veel verhuurd en waren er een hoop lege uren waardoor de kosten niet 

uit konden. Er is toentertijd gepromoot om een baan te huren in de tennishal (lid of geen lid). Op 

deze manier konden de kosten toch gedrukt worden. Heden is dat een heel ander verhaal en is de 

meerderheid van de vergadering het erover eens dat op dit moment leden voor niet leden gaan wat 

betreft de baanhuur op de meest populaire uren. 

 

Er zijn in de vergadering verschillende ideeën voorgesteld/vragen gesteld: 

➢ Er is geen concreet beeld hoe groot het probleem is. De vraag is, hoe groot is het probleem 

eigenlijk en wat is nu concrete vraagstelling? 

➢ Wat in de verschillende scenario’s wordt voorgesteld wijkt af van het bestaande beleid. Wat 

zijn de gevolgen als er wordt afgeweken van en huidige beleid en zijn de gevolgen wel te 

overzien? 

➢ Waarom is er geen enquête gehouden onder de leden. Dan had je geweten welke tijden 

exact een probleem zijn. 

➢ Misschien is het een issue dat mensen niet op komen dagen, maar wel de baan vast boeken. 

Moeten we daar niet wat aan gaan doen? 

➢ Kunnen we ook een uitnodiging sturen naar degene die al een contract hebben op een 

bepaalde dag en tijd en aan hen vragen of ze deze willen verlengen? Daarin kan er gelijk in 



uitgelegd worden dat er ook andere mensen zijn die deze dag en dat uur graag willen 

tennissen. 

➢ Waarom gaan we niet gewoon loten? 

➢ Er komen verschillende geluiden binnen dat een heleboel leden al niet eens de vraag stellen 

om een uur in de hal te mogen reserveren omdat men toch al weet dat er geen plek is.  

➢ Het zou mooi zijn om met de betrokken partijen, die op dezelfde dag en tijd een baan willen 

huren het gesprek aan te gaan en te onderzoeken of er mogelijkheden zijn. 

➢ Waarom zorg je er niet voor dat je met 8 mensen een baan huurt zodat je 1x in de 2 weken 

kan spelen. Zo creëer je automatisch meer ruimte voor meer mensen.  

➢ Hoe regelmatig worden de banen daadwerkelijk gebruikt door de mensen die echt de baan 

hebben gehuurd?  Mensen die niet op komen dagen, ga daar het gesprek mee aan. 

➢ Kunnen mensen vroegtijdig aangeven wanneer ze er niet zijn en dan vervolgens de baan 

opengooien waardoor andere mensen een kans krijgen om deze af te hangen.  

➢ Kan het contract eigenlijk wel worden veranderd? Er staat namelijk in het contract dat het 

automatisch wordt verlengd. Wil je het contract opzeggen dat moet dit 8 weken van te voren 

worden aangegeven. 

➢ Is het ook een optie om iets minder competitie uren te reserveren? Er zijn bijvoorbeeld 

geluiden dat er op zondag niet veel deelname is. Kunnen we de zondag competitie er niet 

beter uithalen zodat er weer uren vrij komen om te huren? 

➢ Hoe gaan we om met de mensen die anderhalf uur boeken ipv een uur?  

➢ Zaterdagavond is geblokt voor evenementen/toernooitjes. Vroeger was dit bijna wekelijks 

tegenwoordig is dat veel minder. We zouden die uren ook vrij kunnen geven.  

➢ Wat is het gemiddeld aantal uren dat een tennisleraar per week mag lesgeven? 

➢ De tennisleraar heeft per week minimaal 12 extra lesuren (voor volwassenen) nodig. Zoals 

het nu lijkt is de zaterdagochtend helemaal vrij. Op die uren zouden er genoeg mensen 

kunnen lessen. Probleem is echter dat mensen dan vaak andere verplichtingen hebben.  

 

Besluit ALV  

De vergadering besluit tot scenario 1 en brengt geen verandering in het huidige systeem aan. We zijn 

er echter als vereniging voor iedereen. Voor mensen die al jaren lid zijn maar ook voor de nieuwe 

leden en de mensen die willen lessen. Daarom wordt het bestuur verzocht om huurders en mensen 

op de wachtlijst in gesprek met elkaar te brengen om gezamenlijk tot oplossingen te komen. Dus met 

het verzoek of ze eventueel (bij meerdere wensen op eenzelfde tijdstip) ook naar een ander tijdstip 

willen verhuizen.  

Daarbij worden de volgende besluiten genomen: 

- Leden krijgen voorrang boven niet leden. 

- Groepen die niet vol zitten met 8 personen kunnen in overleg aangevuld worden met nieuwe  

gegadigden. 

- Eventueel kan met groepen afgesproken worden dat er om de week wordt geboekt. 

- Eventueel kan huur beperkt worden tot maximaal 2x per week. 

- Competitie uren indien mogelijk inperken, hier ook kantine diensten bij laten draaien. 

- Huur is in principe voor een uur. 

 

In de bestuursvergadering van volgende week is deze uitkomst een agendapunt en zal het bestuur dit 

scenario verder gaan uitwerken zodat één en ander nog in juli uitgewerkt kan worden. Mocht deze 



aanpak na een evaluatie toch onvoldoende ruimte bieden voor alle leden, dan gaan we alsnog over 

op een ander systeem. 

 

3. Tarieven hal en vaststellen contributie 2024 

De ALV besluit de tarieven als volgt vast te stellen: 

 

 

 

 

 

 

 

 

Daarnaast besluit de ALV de contributie voor het lidmaatschap 2024 te verhogen naar 132 euro. 

 

4. Rondvraag 

• Hoe zit het in de winterperiode met de kantinedienst? Dit verdient aandacht. Kunnen we 

daar iets mee? 

• Op 29 juli a.s. is er een thuisblijvers toernooi. Je kunt je daarvoor opgeven tot 17 juli a.s. 

• Is er een max aan aantal leden van de vereniging? Er wordt gesproken over gemiddeld 75 

leden per baan, dit is exclusief de padelbanen. 

 

5. Sluiting 

Vanessa sluit om 21:21 uur de vergadering en bedankt iedereen voor zijn of haar komst en inbreng.  

Aanwezig namens het bestuur : Vanessa Weewer, Johnny Gjaltema, Roel van Lier, Joost Postma en 

Miranda Jager (notulist) (Marion Verruijt-Gillhaus en Jack Boers m.k.a.) 

Aanwezig namens de leden: Arie den Breejen, Arnold Kroon, Haiko Wauters, Linda Siccama-Zijlstra, 

Janneke Stielstra, Marja van der Heide, Hilly Toering, Anne Tekstra, Anneke de Boer-Annema, Aris 

Harmsen, Tjitske Hofman, Klaas Hofman, Tiedo de Boer, Frederik Smit, Stefan Aalders, Frank van der 

Zee, Bram Visser, Bert Hartendorp, Marjo Zeilstra, Jeannette Zeilstra, Wies Procee, Klazien Idzinga, 

Tina Werkhoven, Tieneke Boersma, George Bernaert, Willem Visser, Jan Zondervan, Bert Hartendorp, 

Willie Bergsma, Michel van der Ploeg, Linda Jilderts,  

 Tarieven 2023/2024 Niet-leden  

Ochtenduren 400 euro (vast) 

16 euro (flexibel) 

425 euro (vast) 

20 euro (flexibel) 

Van 13 uur tot 18 uur 500 euro (vast) 

20 euro (flexibel) 

525 euro (vast) 

25 euro (flexibel) 

Na 18:00 uur 535 euro (vast) 

21,25 euro (flexibel) 

550 euro (vast) 

25 euro (flexibel) 

Na 22:00 uur 400 euro (vast) 

16 euro (flexibel) 

425 euro (vast) 

20 euro (flexibel) 


